

ISSN 1003-3890

经济与管理

ECONOMY AND MANAGEMENT

CSSCI 扩展版来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊



2015 年第 6 期
第 29 卷 · 2015 年 11 月

京津冀协同发展

- [5] 以体制机制改革推动京津冀协同发展 陈昌智
- [7] 京津冀的支点在“京津石” 宋泽源, 宋健坤
- [11] 关于京津冀共建自贸区的建议 刘艳红, 张丽丽, 等
- [13] 京津冀区域创新资源整合的路径研究 窦丽琛, 程桂荣, 等
- [18] 以促进公共服务均等化推动京津冀协同发展
- 2015年京津冀协同发展正定论坛会议综述(一) 刘海云, 谢会冰

公共经济与管理

- [24] 基于社会管理创新的社会组织培育与体制改革 陆小成, 冯刚
- [28] 个人税收递延型商业养老保险优惠政策研究 黄雪, 王宇熹

财政金融

- [36] 股权结构、社会资本控制与控股股东掏空 田银华, 李华金, 等
- [41] 掏空与机会主义支撑行为
- 基于关联交易视角的案例分析 甄红线, 庄艳丽
- [48] 我国小额贷款公司的可持续发展探析 俞伯阳
- [53] 会计师事务所组织形式与审计质量关系的文献综述 杨俊峰, 张丽英, 等

产业经济

[57] 国际煤炭价格对我国结构性通胀的影响

——基于可变参数状态空间模型的动态研究 雷 强

[63] 基于产业微笑曲线解读制造业产业升级发展 马 茹

企业管理

[67] 中国企业管理创新研究

——“十二五”回顾和“十三五”展望 李海舰,田跃新,等

[73] 产品质量安全风险传导机制研究

——以台湾地沟油事件为例 周荣喜,崔清德,等

[79] 基于服务利润链的顾客忠诚提升策略研究 孟华兴,蒙玉玲,等

三农问题

[83] 地方政府农业部门网站与农业发展的关联度分析 顾海兵,沈 煜

[91] 农村土地承包经营权抵押贷款的供需调查

——以贵州省三穗县为例 明道江

[95] 《经济与管理》2015 年总目录 本刊杂志社

ECONOMY AND MANAGEMENT

NO.6,2015(Vol.29 Serial No.247)November 15,2015 MAJOR ARTICLES

- [5] Promoting the Coordinated Development of Beijing–Tianjin–Hebei with the Reform of the System and Mechanism *Chen Changzhi*
- [7] Beijing–Tianjin–Shijiazhuang’s Fulcrum Role in Beijing–Tianjin–Hebei *Song Zeyuan, Song Jiankun*
- [11] Suggestions on Co–constructing Tianjin Pilot Free Trade Zone by Beijing–Tianjin–Hebei *Liu Yanhong, Zhang Lili et al.*
- [13] Path Research on the Regional Integration of Innovation Resources in Beijing–Tianjin–Hebei *Dou Lichen, Cheng Guirong et al.*
- [18] Promoting the Equalization of Public Services to Enhance Coordinated Development of Beijing–Tianjin–Hebei
—Overview of 2015 Zhengding Forum of Beijing–Tianjin–Hebei Coordinated Development *Liu Haiyun, Xie Huibing*
- [24] Social Organization Cultivation and Systematic Reform Based on the Social Management Innovation *Lu Xiaocheng, Feng Gang*
- [28] Research on Tax–deferred Private Pension Insurance Policies *Huang Xue, Wang Yuxi*
- [36] Equity Structure, Social Capital Control and the Controlling Shareholders’ Tunneling *Tian Yinhua, Li Huajin et al.*
- [41] Tunneling and Opportunistic Propping
—Based on the Case Analysis of perspective of Connected Transaction ... *Zhen Hongxian, Zhuang yanli*
- [48] Analysis on the Sustainable Development of Small Loan Companies in China *Yu Boyang*
- [53] The Review of Relations between Organizational Forms of Accounting Firms and Audit Quality *Yang Junfeng, Zhang Liying et al.*
- [57] The Effect of the International Coal Price on China’s Structural Inflation
—Based on Time–varying State Space Model *Lei Qiang*
- [63] Interpretation of the Development of Manufacturing Industry Upgrade Based on the Industrial Smile Curve *Ma Ru*
- [67] Study on Management Innovation of Chinese Firms
—Review in 12th Five–year–plan and Prospect in 13th Five–year–plan *Li Haijian, Tian Yuexin et al.*
- [73] Study on the Safety Risk Transmission Mechanism of Product Quality
—A Case Analysis of the Taiwan Waste Oil Incident *Zhou Rongxi, Cui Qingde et al.*
- [79] Research on Customer Loyalty Improvement Strategy Based on Service Profit Chain *Meng Huaxing, Meng Yuking et al.*
- [83] The Correlation Analysis between Agricultural Departments of Local Governments and the Agricultural Development *Gu Haibin, Shen yu*
- [91] Investigation of Demand and Supply of Mortgage of Land Contract in Rural Areas
—Taking Sansui County of Guizhou Province as an example *Ming Daojiang*

English Editor: Wei Zhiru

Basic Parameter of the Journal: CN13–1032/F*1986*b*A4*96*zh*P*¥15.00*1900*18*2015–11

- ★ CSSCI 扩展版来源期刊
- ★ RCCSE 中国核心学术期刊
- ★ 第五届全国省市经济期刊评比“优秀期刊”奖
- ★ 全国高校优秀社科学报
- ★ 中国学术期刊综合评价数据库 (CAJCED) 统计源期刊
- ★ 中国期刊全文数据库 (CJFD) 全文收录期刊
- ★ 《中国学术期刊 (光盘版)》全文收录期刊
- ★ 《中文科技期刊数据库》收录期刊
- ★ 《中国核心期刊 (遴选) 数据库》收录期刊
- ★ 龙源期刊网全文数字化收录期刊

经济与管理 JINGJI YU GUANGLI

双月刊·1986年创刊·第29卷 2015年第6期 (总第247期)

主管单位: 河北省教育厅
 主办单位: 河北经贸大学
 出版单位: 《经济与管理》杂志社
 主 编: 武义青
 社 长: 许永兵
 地 址: 石家庄市学府路47号
 邮 政 编 码: 050061
 电 话: (0311) 87656976
 电子信箱: qkb2177@163.com
 网 址: <http://JJGL.cbpt.cnki.net/>
 广告总代理: 石家庄英联管理咨询有限公司
 广告经营许可证: 冀工商广字 1301024D00123
 印刷单位: 石家庄市联盟印刷厂
 发行单位: 河北省报刊发行局
 中国国际图书贸易总公司 (北京 399 信箱)
 发行范围: 国内外公开发行
 发行代号: 18-83
 出版日期: 2015年11月15日
 定 价: 15.00元
 国内统一连续出版物号: CN 13-1032/F
 国际标准连续出版物号: ISSN 1003-3890

ECONOMY AND MANAGEMENT

Bimonthly, Started in 1986 Vol.29 No.6 2015 (Serial No.247)

Supervised by: Hebei Education Department
 Sponsored by: Hebei University of Economics and Business
 Published by: Editorial department of Economy and Management
 Editor-in- Chief: Wu Yiqing
 President of magazine: Xu Yongbing
 Address: Xuefu Road No.47, Shijiazhuang
 Postcode: 050061
 Tel: (0311) 87656976
 E-mail: qkb2177@163.com
 HTTP://JJGL.cbpt.cnki.net/
 General Adverting Agency: Shijiazhuang YINGLIAN Management Consulting Co. Ltd.
 Printed by: Shijiazhuang City Lianmeng Printing Factory
 Issued by: Hebei Publishing Bureau of Newspaper and Magazine
 Chinese International Book Trading Corporation (Beijing 399 Mailbox)
 Publication Scope: Public Availability
 Publication Code: 18-83
 Publication Date: Nov 15, 2015
 Price: ¥15.00
 CN Serial Numbering: CN 13-1032/F
 International Standard Serial Numbering: ISSN 1003-3890

ISSN 1003-3890

